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№ 09/1-16-06/4 от 04.01.2024 

 

 

Казахстанская фондовая биржа 

 

"AIX" Astana International Exchange 

 

АО "Отбасы банк" (далее – Банк) сообщает, что 26.12.2023 г. Правление  

АО "НУХ "Байтерек" приняло решение № 53/23 обратиться в уполномоченный 

орган Республики Казахстан с заявлением о добровольном прекращении действия 

лицензии Банка, в части операций по приему вкладов, открытию и ведению 

банковских счетов вкладчиков накоплений средств на капитальный ремонт общего 

имущества объекта кондоминиума и предоставлению им жилищных займов. 

 

JSC "Otbasy Bank" (hereinafter referred to as the Bank) informs that on December 

26, 2023, the Board of JSC "Baiterek" NMH" made decision No. 53/23 to apply to the 

authorized agency of the Republic of Kazakhstan with an application for voluntary 

termination of the Bank’s license, in terms of operations on accepting deposits, opening 

and maintaining bank accounts of depositors of savings for capital repairs of the common 

property of the condominium object and providing them with housing loans. 
 

 

Председатель Правления      Л. Ибрагимова 

 

Chairman of the Board       L. Ibragimova 
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 Shynggys Khamidullin 

 +7 727 330 9300 (IP 00772) 
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